
Hierbij leveren we de vragen aan die we stelden tijdens de oordeelsvormende vergadering van 21-2-
2023, met betrekking tot de aanvullende financiering van vier projecten:

1. In dit raadsvoorstel schrijft u: "In de voorgaande Raadsperiode (2017 – 2021) zijn voor alle 
vier genoemde projecten besluiten genomen om beschikbare financiën vrij te geven voor 
realisatie". Kunt u aangeven wanneer en hoeveel financiële ruimte vrijgemaakt is voor de 
realisatie. En kunt u ook aangeven hoe de verschillen ontstaan met de huidige prijsweergave
in het voorliggende raadsvoorstel? 

2. Waarom niet (deels) in begroting opgenomen? 
3. Dit raadsvoorstel beoogt het Maatschappelijk Nut te gebruiken 

1. Hoeveel budget is er in het Maatschappelijk Nut 
2. Hoeveel budget blijft er over in het Maatschappelijk Nut 
3. Welke doelstellingen gelden voor het Maatschappelijk nut? 

4. Schagerbrug:  
1. U beloofde dat de aangepaste tekeningen worden gepresenteerd bij het college-

besluit. Deze hebben wij nog niet ontvangen. De tekeningen die op de 
projectwebsite staan dateren uit 2022 en lijken niet geactualiseerd. Kunt u de juiste 
tekeningen doen toekomen?  

2. Eerder gaf u aan dat vracht- en/of landbouwverkeer elkaar in voldoende mate 
kunnen passeren op de nieuwe Schagerweg. De huidige tekeningen doen anders 
vermoeden. Kunt u hier uitsluitsel over geven?  

3. We namen kennis van de brief van de dorpsraad Schagerbrug, die zich afvraagt of 
met de eventuele toekomstige regelgeving asfalt dan wel klinkers gewenst zijn. Wat 
is uw advies en hoe onderbouwt u dat? 

4. Het fietspad tussen de brug en het kombord aan het einde van het industrieterrein 
zou naar verluid vrij-liggend worden. Houdt u er rekening mee dat op het gedeelte 
vanaf de brug naar de Zwanenbrug een hogere snelheid wordt gereden dan in het 
dorp? Hoe komt dat tegemoet aan een 'veiliger beleving', zoals u het omschrijft? 

5. Speketersweg 
1. In april 2020 antwoordde u op vragen van de VVD dat u bezig was met de 

grondaankoop voor deze locatie en dat de verwachting was dat het project begin 
2021 uitgevoerd kon worden. Daarna werd het stil.  

1. Zijn de gronden reeds aangekocht 
2. Waarom is er in 2021 niet aangevangen met de uitvoering 
3. Hoeveel geld was er toen gereserveerd voor de uitvoering 

1. Waar is die reservering gebleven en kunnen we daar nog gebruik 
van maken?   

Met vriendelijke groet,

A. (Angelique) van Wijk
Fractievoorzitter VVD Schagen 


